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 2.9.22 תשפ"ב לולאב ו' שופטיםערב שבת פר'                                       52-961גיליון מס'  –קיבוץ לביא בס"ד, 

 daflavi@lavi.co.il -דואר אלקטרוני

 

 

 

 

 

 פרשת שופטים:   יישום מושכל 

הציות העיוור אינו מתכונותיו של משה רבנו. מפעיל משה את שיקול דעתו גם  " .. להלחם עליה וקראת אליה לשלום כי תקרב אל עיר"

כלפי דבר ה'. מעז משה לשבר את הלוחות שזה עתה קיבל משמים כיוון שחש הוא בסכנתם לעם המחולל באקסטזה בפני עגל הזהב. 

א אישור וחיזוק להחלטתו. לוקח משה סיכון אדיר בהתאמתו את דבר ה' למציאות שהוא פוגש בחיים, ולבסוף מקבל הו  

מצווה משה לנקוט מדיניות התקפית ונחרצת מול סיחון מלך חשבון, ואילו משה מחליט על דעת עצמו לפני סיחון את אופציית הכניעה 

ללא קרב. הפעם הקב"ה לא רק מאשר אלא הופך את גישת משה של "קריאה לשלום" בטרם קרב להלכה לדורות. נראה כי דבר ה' אינו  

לי וחד ממדי, ביצועו ואופן הפעלתו בחיים נתון בידי גדולי ומנהיגי דור ודור. סטרי  

 אגדה ופרשה –נעם פרל                                                                                                                                          

 

 ת לעט מע 
 קבוצת שירות לאומי תשפ"ג.    , בשעה טובה   , ללביא   ה השבוע הגיע 

גן  - גלבוע, הודיה קורנבלום  בית    – בית זיו, תכלת אליהו    - אוריה זיו   למשרתות שיעבדו ביעדים הבאים:   ברוכות הבאות 

 . גרים( " )מבו והדרת פרויקט "   - קומונרית ויד ששון, דניאל שטיין ושליו מימיס   - בית לחיים, שחר מן   - כנרת, חנה יעקובי 

 ברוכים השבים אלינו לשנה שנייה בלביא לנפך צווה שתעבוד השנה בתבור ולידידיה בוסי שימשיך בכרמל. 

ישובצו הבנות בקרוב ולאנשי המקצוע בלביא שעזרו לנו בהכנת    ן בהזדמנות זו נודה למשפחות המאמצות שאליה 

 הדירות לקבוצה החדשה. 

   מאחלים הרבה הצלחה מכל הלב לקבוצת השירות לאומי בהתאקלמות ובתרומה לקהילת לביא. 

 תודה רבה לשלי ועקנין ולדקלה שוורצוורט שלקחו על עצמן שנה נוספת את משימת קישור הקבוצה. 

 

ת רכב מערן אוצטר, שריכז את הוועדה בשש השנים האחרונות )תחת שלושה מנהלי קהילה כפי  השבוע נפרדה ועד 

שציין...(. ערן סיכם את כהונתו ואת האתגרים העומדים בפני מרכז הוועדה. תודה רבה לערן על עבודתו המסורה  

 לאורך תקופה ארוכה ובהצלחה לוועדה החדשה ובמיוחד לשוקי שמבי המרכז! 

 

יובל אורבאום, דסי ריינמן,    – ישיבת חילופי ועדות נערכה גם עם חברי ועדת שיכון. תודה רבה לחברי הוועדה היוצאת  

 שפי מנחם ומועי מועלם. בהצלחה לוועדה החדשה במשימותיה הרבות! 

 

פול  בעקבות התפשטות נמלת האש ברחבי הקיבוץ, הוחלט לעשות טיפול מקיף בכל שטח הקיבוץ. הטי   – נמלת האש  

גינות ודשאים בכל רחבי הקיבוץ, כולל גינות    אין להשקות   – . להצלחת הטיפול  12-13.9.22יתבצע בימים שני ושלישי,  

  . תזכורות ישלחו בהמשך. 20.9עד    12.9  – פרטיות, מתאריך  

 

 בסוף זה קרה, ושנת הלימודים נפתחה כסדרה. נאחל לכולם שתהיה שנת לימודים מלאה וטובה!  

   

 תמר שורק שבת שלום,  

mailto:daflavi@lavi.co.il


 2 

 

 

 
 מובא ע"י חיים קליין   

 שלום חברות וחברים, 

מחלקת התמחיר בניהולה המסור והמקצועי של התמחירנית רחל אופק, סיימה את ניתוח הפעילות העסקית במחצית הראשונה  

 והציגה השבוע את הדו"ח המסכם להנהלת העסקים ומנהלי הענפים.  2022של שנת 

ככלל, הייתה זאת ב"ה מחצית שנה מוצלחת מאוד בעיקר במלון, במפעל הרהיטים ובגד"ש והתוצאה ניכרת בשורת הרווח הנקי  

 !!!   220% - בתקופה המקבילה אשתקד. עליה של כ  3.5מיליון ₪ לעומת  7.8 -של כלל העסקים שמסתכמת בכ

 במקור.   7.8מיליון במקום  13  - ח לסוף השנה לכבעקבות התוצאות וההערכות להמשך השנה, ביצענו עדכון לצפי הרוו 

 להלן תמצית הדו"ח המסכם ולאחריו קצת הערות ודגשים )בהיעדר צבע אדום, מספרים שליליים הוצמדו לשמאל(.  

 2022תכנית לסוף  רווח נקי בחצי שנה  

 מעודכן  מקורי  אשתקד  תכנית  ביצוע הענף 

 2,500 1,120 1,894 930 2,687 גידולי שדה 

 185 370 395- 20- 238- מטע כולל 

 100 100 343 244 190 בקר

 269 243 312 122 119 לול 

 850 1,412 718 688 89 רפת כולל מרכז מזון 

 11,280 6,224 2,561 1,994 4,903 מלון מאוחד 

 0 0 768- 0 1,143 מפעל רהיטים מאוחד

 60 87 62 102 66 סבתא יהודית

 415 415 104 62 179 ענף אנרגיה

 494 494 170 180 276 ענף החשמל 

 100 252 157- 33 126 ענפים אחרים 

 2,772- 2,459- 1,359- 1,235- 1,386- כלליות

 150 233 214 221 57- מיוחדות

 536- 720- 215- 318- 268- מימון 

 13,095 7,771 3,484 3,003 7,829 עסק סה"כ 

 

וחלוקתם הטיבה עם הגידולים,    5שנת תשפ"ב משלימה רצף של    גידולי שדה:  שנים טובות ומבורכות בגד"ש. כמות הגשמים 

 שאפו לצוות.  –והמלחמה בין רוסיה ואוקראינה הקפיצה את מחירי החיטה כלפי מעלה. תוצאות מצוינות  

מה  מטעים:  פורמאלית  לפעול  בית העמק החלה  עם  קטי1/7  - שותפות המטע  לצמצם  ע"מ  עונה  .  גידולים באמצע  ומעבר  עה 

חקלאית, הוחלט בהסכמה להעביר לתוך השותפות את הפעילות )הכנסות והוצאות( מתחילת אפריל. שיתוף הפעולה מתנהל  

בצורה טובה גם בפעולות בשטח וגם במנהלות. מתארגנים לנטיעות המתוכננות לסתיו הקרוב. תוצאות המטע באמצע השנה  

 ד שההכנסות באות לידי ביטוי יותר במחצית השניה. דווח על יבולים טובים גם בשקד וגם בליצ'י. כוללות בעיקר הוצאות בעו

 הענף ממשיך להציג תוצאות כמצופה ובהתאם לתכנון.  בקר:

הדו"ח עלול לבלבל משום שהוא כולל גם "שאריות" מפעילות הלול הישן וגם "זנב" של הלהקה מהשנה הקודמת שהייתה    לול: 

ה הנוכחית מתוכננת להמשיך בפעילות ההטלה עד סוף השנה. שעורי ההטלה טובים וגם מחיר הביצה עלה והצפי  הפסדית. הלהק

הוא לסיום רווחי של הלהקה והשנה. למרות הרווח, נסתפק בשלב זה בשכר הדירה והרווח ייועד לכיסוי הפסדי אשתקד ותחילת  

 צבירת הון חוזר להמשך הפעילות. 

 פרות חלו בה.  70 - המחצית הראשונה של השנה הייתה מאתגרת בשל מחלת הפה והטלפיים שפקדה אותנו וכ רפת:

זה מנע מאיתנו מכירות בשר ופגע גם בתנובת החלב. כמות החלב ירדה אבל הצלחנו לפחות לשמור על מדדי האיכות ובכך למנוע  

במחיר משמעותית  עליה  חווינו  זאת  לצד  בהכנסות.  נוספת  "מחיר  פגיעה  עדכון  מט"ח(.  ושערי  אוקראינה  )מלחמת  המזונות  י 

וחזרנו למדדים   ביטוי במחצית השנייה. גם השפעות המחלה כבר מאחורינו  לידי  ויבוא  המטרה" פיגר אחר העלייה בתשומות 
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וים למחצית שניה  המקצועיים הסטנדרטיים שלנו. אנו חווים קושי הולך וגובר באיוש צוות מקצועי )בעיה בכל ענפי החקלאות(. מקו 

 טובה משמעותית מהמחצית הראשונה. 

למרות הקורונה שליוותה את חודשי הפעילות הראשונים של השנה, המלון מסכם חצי שנה עם תוצאות מצוינות וצפי מעודד    מלון:

ה כבר הגיע  מיליון ₪ רווח נקי ואנו מסכמים חצי שנה שב   6.2למחצית שניה טובה לא פחות. תכננו לסיים את השנה כולה עם  

מיליון ₪. התוצאות הן פרי עבודה קשה וניהול מקצועי ומדויק לצד    11מיליון. הצפי לסוף השנה עודכן לסביבות    5הרווח לכמעט  

כך שתוכל לסגור עסקאות    2007  -כמובן חסדי שמים. הנהלת המלון ביקשה להקדים האישור לשיפוץ חדרי אגף הדר שנבנה ב

. הנהלת העסקים אישרה את הבקשה תוך הסבה  23לצורך התחלת העבודות בתחילת ינואר  עם הקבלנים השונים כבר עתה  

חדרי הדר    28לשם כך של חלק מהמקור הכספי שאושר ושוריין לביצוע פרויקט בתי הנעורים )שלא יבוצע השנה(. שיפוץ יתרת  

 מיליון ₪.   2חדרים שופצו כניסיון השנה, בהצלחה רבה( צפוי לעלות  6)

מיליון ₪. תרמו    1.1  -סוף סוף ובזהירות המתבקשת, אנו מסכמים חצי שנה מוצלחת במפעל עם רווח נקי של כ   טים: מפעל הרהי

לשינוי בעיקר המשך אגרסיבי של צמצום בהוצאות ועדכון משמעותי אך מתחייב במחירון המוצרים שאנו מספקים לשוק. עליות  

ת הנובעת ממנו. מחירי ההובלה הבינלאומית עדיין גבוהים מאוד מאוד  מחירי התשומות חייבו אותנו למהלך זה על כל המורכבו

 ומסכלים יכולת להחזיר את היקפי היצוא )בעיקר לארה"ב( להיקפים שהיו בעבר. 

נקבעה כשנת מבחן למפעל תוך צפי פחות או יותר לאיזון בתוצאות בסוף השנה. תוצאות המחצית הראשונה    2022כזכור שנת  

 וגוסט וצבר ההזמנות הקיים להמשך השנה, מצביעים על אפשרות לסיים את השנה ברווח. לצד ביצועי יולי וא 

כולנו אצבעות, נטפח על שכמם של חברי הצוות   רווח צפוי בתכנית העסקית. נחזיק  עין הרע, לא רשמנו  ונגד  זהירות  מטעמי 

 מים ונקווה לבשורות טובות בסוף השנה.  וההנהלה שעושים מאמצים גדולים מאוד ונחזק את ידיהם ורוחם. נתפלל גם לעזר מש

עליות תעריף החשמל וכניסת המערכת הסולארית על גג המפעל לעבודה, שיפרו את התוצאות בענפים הללו    אנרגיה וחשמל: 

והצפי הוא להתקרב בשניהם יחדיו לרווח שנתי נקי של כמיליון ₪. התחום דינמי מאוד וכולל עדכונים, שינויים והסדרות חדשות  

העת. אושרו שינויים משמעותיים בזמני ותעריפי תעו"ז )תעריף עומס וזמן(. הכנסת כל שעות היום לתעריף "שפל" והגדרת    כל

( כשעות "שיא", משנה את כדאיות חלק מהמערכות הסולאריות )מייצרות בשעות  22:00בלבד )ובקיץ עד   17:00-21:00השעות  

לכניסה למתקני אגירה. גם נושא טעינת רכבים חשמליים מאתגר ומחייב    השפל במקום שעות השיא עד כה( ומגבירה כדאיות 

 מחשבה והיערכות לקראת העתיד הממשמש ובא.  

יוצאות דופן. הפעילות נמשכת כסדרה ותורמת כמתוכנן את     : ושאר "ענפים קטנים"  סבתא יהודית, מוסך, מסגריה אין דרמות 

 יר "אנשים טובים באמצע הדרך, אנשים טובים מאוד". חלקה הצנוע המתווסף לשורת הרווח הכללי כמאמר הש

 כפי שנכתב בפתיח, אנו מסכמים חצי שנה מוצלחת בעסקים ומקווים להמשך מוצלח אף יותר.   לסיכום: 

בעזרת הצוות המסור והטוב של הנהלת החשבונות והתמחיר, אנו מתחילים להיערך לסיכום הרבעון השלישי שבעקבותיו נתחיל  

 שנת העסקים הבאה עלינו לטובה. לתכנן את 

החלפת התוכנה בהנהלת החשבונות מ"אשכול" ל"פריוריטי" יוצאת בימים אלו ממש לשלבים המעשיים ומהווה אתגר לא פשוט  

 כלל ועיקר לכל העוסקים בכך. נאחל הטמעה מוצלחת של התוכנה ומעבר חלק ככל האפשר. 

 ם להצלחת ושגשוג עסקינו וקהילתנו.  תודה וברכה לכל אחד ואחת התורמים את חלקם יום יו

 

 ******************* 

    

 : הסדר תקציב, תזכורת –מצוות אורחות חיים 

 תתכנס בחדר האוכל ישיבת "מזכירות פתוחה" להצגת "הסדר התקציב".   20:30בשעה   5/9ביום שני 

 טיוטת ההסדר זמינה באתר לביא וכמו כן ניתן לקבלה במזכירות

 תתף.הציבור מוזמן להש
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 תב"ע )'תוכנית בניין עיר'( לבית העלמין

מסיבות שונות מעולם לא הוסדר תכנונית מול גורמי התכנון של המדינה )ועדה ובית העלמין של לביא הוקם לפני עשרות שנים, 

 מקומית, ועדה מחוזית וכו'(. 

להרחבת בית העלמין. נדרשנו להסדיר תכנונית גם את נתקלנו בעניין לפני מספר שנים כשפנינו ובקשנו מהרשויות את אישורן 

 וגם את זו שביקשנו לצרף לבית העלמין )החלקה שמצפון לאנדרטת נספי השואה(. ההחלקה הוותיק

הכנת תב"ע הוא הליך ארוך מאד ומעורבים בו רשויות רבות )מועצה אזורית, רשות מקרקעי ישראל, קק"ל, משרדי ממשלה, רשויות  

שמל ועוד(. בסופו של הליך ההכנה ולאחר שכל רשות אמרה את דברה, אמורה 'הועדה המחוזית לתכנון ובניה' לאשר ניקוז, חברת ח

 את התוכנית ולהעבירה להפקדה להתנגדויות.

 בשלב זה קיימת זכות למי שרואה עצמו נפגע מהוראות התוכנית, להגיש את התנגדותו וזו תובא בפני הוועדה להתייחסות.  

 מדת התוכנית כעת. בשלב זה עו

 מי שמעוניין בפרטים נוספים מוזמן לפתוח התוכנית באמצעות האינטרנט או לפנות אלי.

 יאיר ריינמן                                         
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 ודעות ה

 ני הענף אביה ליפניק. תודה אריאן יינהכתובת לע   (7.9לא אהיה זמינה עד יום רביעי כולל ) -מענף הבגד

 

*********************** 

 מהמלון: 

 סים יקרים  יוג מתורנים ו

 אנו בהנהלת המלון עמלים על הפחתה משמעותית בעול הגיוסים והתורנויות . 

 מאמינים שתרגישו את זה כבר בשבועות הקרובים . 

 נבקש מכל מי שמגיע לגיוס או לתורנות לא לעזוב עד שהאחראי במחלקה הרלוונטית משחרר אותו.

גיוס או תורן מחליף איש צוות  -אנו מודעים שלעיתים זה יותר משעתיים גיוס או שעתיים וחצי תורנות . נבקש את הבנתכם 

 כנן .והמשימות לעיתים מתארכות כאשר האורחים נשארים בחדר האוכל מעבר למתו

 בברכה ובתודה 

 צוות המלון 

***********************  

 מועדת דת: 

 כמו בשבת שעברה  –תפילות בשבת פרשת שופטים 

 בחדר האוכל ובאלונים. –בערב שבת ובבוקר יתקיימו שני מניינים 

 יתקיימו בבית המדרש.  -תפילות מנחה בשבת וערבית במוצ"ש 

 .מומלץ להגיע לתפילות עם סידור וחומש מהבית

 .ה מכיוון מזרח מצד השירותים ומהדלתות הקטנות בחזית מכיוון הדשאהכניסה לחדר האוכל תהי

 

 בשעה טובה העבודות בבית הכנסת מסתיימות ביום שישי הזה. 

 תודה גדולה לחברת התיכון שלקחה על עצמה את פרוייקט ניקיון בית הכנסת ! 

 צ, חברים המעוניינים לעזור מוזמנים לתאם מול אופק יעקובוביץ. ( בשעות אחה" 4/9הניקיונות יחלו ביום ראשון ח' אלול ) 

 

 שבת שלום  

 רועי שימרון  

***********************  

 

 לביא כלבבי 

 לצוות המלון היקר, תודה רבה על פעילויות קיץ מגוונות ועשירות, ועל זמני בריכה ארוכים שאפשרו לנו להנות מאוד! אין עליכם! 

   תודה על קיץ נהדר! עשיר בפעילויות מותאמות לכל שכבות הגיל, נהננו מאוווווד!  – תרבות   לועדת

 פשוט אלופים!!!! אתם  – לנוער הנפלא שהתנדב וניקה את השירותים המשופצים ואת בית הכנסת 
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 מהתרבות:
 

 הסתיים לו קיץ עמוס בפעילויות, ובאמת שהיה פשוט כיף לראות את כולם מגיעים, משתתפים, נהנים ושמחים.

האחרונים, ואנו מקווים שהתוצרים שלו ישפיעו  את הקיץ בנינו על בסיס בקשות שעלו בסקר התרבות שפורסם בחודשים 
 המשך עשייתנו.  לעגם 

בהמשך ישיר לכך, אנו מבקשים כי תענו על סקר שביעות רצון מפעילויות הקיץ, כדי שנדע להתאים את עצמנו בהמשך. 
 הסקר מפורסם במקומי, מי שמעוניין לקבל לינק ישיר מוזמן לפנות לחברי הועדה. 

       טכני וההגברה, צוות צוות השעזר לאורך הקיץ, בכל פעילות, למפעילים של שלישי בדשא, לאנשי התודה רבה לכל מי 
 ו באב, צוותי הקמפינג ומסיבת סוף הקיץ, אשרינו שיש לנו קהילה שמתחברת ומתנדבת! "ט

 

 ומה בהמשך? 

בת קבוצה ביום שני הקרוב נארח בבית העם את ההצגה "הסטורי של סבא". הצגה זו מובאת לנו בחסות המלון לטו
 מהמלון, וכל הקהילה מוזמנת. תודה רבה למאיר על התיאום ועל ההזמנה! 

", וצפויים ערב שירי סליחות  אחורי הקלעים של שליח הציבור בימים נוראיםלקראת החגים יגיע מופע של נחום לנדאו, "מ
 וערב קישוטי סוכה. כל הפרטים בהמשך. 

 

 

 

 קליטה בנשמה 

 - משפחות צעירות במסלול "שכירות לקראת קליטה"  2 עוד , בשעטו"מ, השבוע הצטרפו אלינו

 ושירה בת שנה, מגיעים אלינו מקרית אתא.   3*משפחת אביגל )רבהון( וחנן ביטון וילדיהם יהודה בן 

 , מפתחת הדרכה. ☺, במקור מלביא 32בת  -אביגל

 , במקור ממעלות, עובד בתחום המחשוב בחברת פרויקטים בקיסריה. 40בן   -חנן

 מירה ודוד שרון.  -סו לבית ליד שחר ושמרית במחנה נח"ל, והמשפחה המאמצת שלהםהם נכנ

 .2.5ולביא עמיחי בן  4.5*משפחת הילה ועתניאל חבבו וילדיהם מיכל מרים בת  

 , סטודנטית לרפואה. 27בת  -הילה 

 , מהנדס באינטל.28בן  -עתניאל

 בצפת. שנים, במקור מירושלים, ובשנתיים האחרונות גרו 7הם נשואים 

 ליאת ואברהם פלנזר.  -הם גרים בבית ליד אליס אבניאל במחנה נח"ל, והמשפחה המאמצת שלהם

 ברוכים הבאים, ומאחלים לכם קליטה מהירה ונעימה!! 

 דוד מוראדי, דקלה שוורצוורט, רוני רוזנצוויג, צבי פלג, מיכל רוטשילד, עירית גילה ודסי  - ועדת קליטה
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   של  חתונתם  את רביעי   ביום נחגוג מ"בשעטו   

  וחובב עומר                                

   הציבור  כל  את  בשמחה מזמינים          

            ובחופה הפנים בקבלת ולהשתתף, איתנו  לחגוג 

 !בבואכם נשמח                 

 ויאיר  דסי                           
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 לדסי ויאיר ריינמן 

 לשפרה ריינמן 

 ולכל המשפחה 

 מזל טוב לנישואי 

 עומר וחובב 
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 הארכיון לשירותך 

ללביא, ואיך אנו פוגשים אותם שוב בהווה. לפני  קשר לאורך השנים היה כמה אנשים למפליא אותי כל פעם מחדש     

אתם, והבעל סיפר שהדוד שלו היה גר בלביא בשנים כחודש זוג במלון בקשו לבקר בבית מורשת. אליס קפלן סייר 

הראשונות, התחתן, ונולד להם בן שנפטר בגיל חמישה חדשים. הבן הזה קבור בלביא והוא רוצה לבקר את הקבר. 

חפשנו את השמות של הזוג בכרטיסיות שיש בארכיון ואכן מצאנו. )בעבר כל אחד שגר בלביא היה ממלא כרטיס עם  

אלו שהגיעו בקבוצות זמניות, וזה נשמר במשרד(. הכרטיסיות האלו עברו לארכיון ואנו משתמשים   פרטים אישיים, גם

 בהן לעיתים קרובות. 

הזוג ירד לבית קברות ומצאו את המצבה בשורה של הילדים. לא כתוב על המצבה שם משפחה ולכן לא יכולנו      

לדעת למי היא שייכת. לילד קראו נפתלי וגם לאיש שחיפש קוראים נפתלי, שניהם נקראו על שם הסבא. ההתרגשות 

 טוריה של לביא.היתה רבה, המשפחה סגרה מעגל, ואנו בארכיון קבלנו עוד מידע מההיס

 בארכיון תמיד מחפשים. וכאן אני שואלת אתכם הקוראים לעזור לי לחפש:    

וקראו להם הרווי ושילה )לא ידוע שם משפחה(.  70"מישהו, לא מלביא, מחפש זוג שהיו בלביא בשנות ה " .1

 הם חזרו לאנגליה אחרי תקופה.  

ן בשם ריימונד אלנקוה. ביד בן צבי מחפשים הפסיפס שבחצר בית הכנסת מאד מיוחד והוא נעשה על ידי אומ .2

קרובי משפחה שלו. אני זוכרת שלפני כמה שנים הבן שלו ביקר בלביא ואחד מהחברים פגש אותו על יד  

 הפסיפס. אני לא זוכרת מי החבר.

 אם מישהו יכול לעזור לי בחיפושים האלה מאד אשמח.

 טובה                                                                                                     
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 "אני לדודי ודודי לי"   - חדש על המדף 

 לילדים ונוער 

: אילנה היא בת לביא שהקדישה את  הלנה צ'שקה ציירה  אילנה קיי ורטהייםמאת   להיות אפרוח בלדה לאהבה
פרי עטה לאביה סיבי ע"ה חבר אהוב ומיוחד. " להיות אפרוח" מספר על אפרוח שפוחד לבקוע מתוך קליפת  

 הביצה שלו ולצאת לעולם. הסיפור כתוב ברגישות נוגעת ללב. אילנה מטפלת בתרפיה הוליסטית.  

= מבוסס על סדרת רבי מכר מאת אן מ' מרטין. )קומיקס( שייך לסידרה  גייל גליגןמ מאת  השלישיה של דון  
 מועדון הבייביסיטריות. 

צד"ל שרצו :החבורה מצטרפת הפעם ללוחמי 80עמית    - פדר   - גלילה רון   מאת הזמן מנהרות מצטלבות    - מנהרת 
 הם חוששים מאנשי החיזבאלה יקחו אותם בשבי.  . הבית בלבנוןאת    לראות 

 למבוגרים: 

מבודד בהרי אנדלוסיה, אשה צרפתיהמסתורית מתחילה מתח: בכפר    - דניאל סילבה מאת  חרת  האישה הא 
לכתוב על הגבר שאהבה פעם בביירות הישנה. האשה נוצרת את הסוד השמור ביותר של הקרמלין. רק אדם  

 אחד יכול לפתור את הקונספירציהגבריאל אלון ראש שירות המודיעין המהולל של ישראל. 

משפחה אחת את סבך השקרים שקושרים   רומן מצחיק ואנושי הבוחן קולין הובר:מאת  ות  לאהוב בלי סוד 
 משפחה אחת ואת כוחן של האמת והאהבה מול כל אלה. 

: סמל בילוש ויליאם ווריק מתכנן לפרוש מהמשטרה,אך מקבל הצעה להצטרף  ג'פרי ארצ'רמאת  העלמת עין  
כאשר מדובר בשילוב קטלני בין פושעים חסרי  ליחידה חדשה שתחקור שחיתות בתוך המערכת. אלא ש

 מצפוןלסכומי כסף אדירים, הדרמה אינה מסתיימת בתחומי בית המשפט. 

חנות הספרים האחרונה בלונדון מאת מדלן מרטין: רומן היסטורי שובה לב על הכוח האדיר הטמון במילה 
 וביכולתה לנחם ולאחד סביבה אנשים.    הכתובה

שנה    60, הקבוץ עין הנוטר חוגג  2002שני הדר: השנה היא  מאת  ת עם הרבה גזר  קומדיה רומנטי   – חג המשק  
להיווסדו. במקביל מתכונן הקבוץ ל"יום הקובע" היום שבו יוכרע שיוך הדירות. בתוך כל זה נרקמת עלילה 

 רומנטית משפחתית ואידאולוגית. 

לה מהחיים, שנמשכת על פני אהבה גדו פאולינה סיימונס )מחברת פרש הברונזה(:  מאת  האי שלא יתואר  
תקופות גלגולים. הצטרפו אל ג'וליאן וג'וזפין בפעם האחרונה כדי לגלות אם יהיה עליהם להיפרד לנצח או  

 שיצליחו לגבור על הגורל. 

הקורא יחוה מפגש עם עולם אנושי בלתי מוכר. אנדרס רוסלנד, וביורג הלסטרום:  מאת  הנערה מתחת לרחוב  
עיות שמתחת לשטוקלהום. מקום שבו אנשים "שקופים" יצרו לעצמם חיים חדשים  מדובר במנהרות תת קרק

 שיאפשרו להם שלא להמצא. 

: שיח וטיפול פסיכולוגי דמיוני עם אנשים  חנוך פיבןאיורים    חנוך דאום ואריאל הרטמן. מאת   נפש יהודית  
. למשל אריק איינשטיין דגולים שלא הייתה להם עדנה בחייהם, אחרי שהלכו לעולמם זכו לתהילה עד היום

על אהבה גדולה ופחדים מן העולם בחוץ. חנה סנש על געגועים למולדת ,תחושת זרות וקשיי הסתגלות. בובי  
פישר שחמטאי, על בדידות של הגאון, על תחושת הסיוט ועל הפרנויה. ועוד עשוי במקוריות ובדמיון. הספר 

 מעוצב ומאוייר ביד אמן. 

אמא ואבא - במרכז הרומןהמבריק הזה ניצבת משפחה קטנההילה בלום: מאת רומן   - איך לאהוב את בתך 
 ובת.משפחה שטעויות האהבה שנעשות בה מצטברות אט אט לדרמה פסיכולוגית שקשה להניח מהיד.

 

 קריאה מהנה ולהתראות בספריה. הספרניות. 
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 ו יהְוּדִי  יסְת  

 בְאֶרֶץ אֲבוֹתַי 

 שׁוֹלחֵַ בִי

 אֱלוּל רִמְזיֵ  

 

 )מתוך השיר 'סתיו יהודי', אברהם חלפי( 

 

 זמן אלול   –משולחנה של מזכלי"ת 

 החצבים העולים בצידי הדרכים בהן אני נוסעת מסמנים לי כי הקיץ מתקרב לקיצו, וזמן אלול כאן. 

כבר  בישיבות ובמדרשות  אך  בעת כתיבת שורות אלו עדיין אינני יודעת אם שנת הלימודים בבתי הספר תיפתח כסדרה,  

 החלה השנה.  

אחת מעוצמותינו, בלעתים אנו תופסים את עצמנו, תנועת הקיבוץ הדתי, כתנועה "קטנה". השבוע אני רוצה לשתף כאן  

 .  של התנועה הרוחמוסדות  המקום בו אנו גדולים, ובלי מרכאות: 

: "כמה מנדטים אם בכלל, תנועה כזו מכילה?" נוכל היא  בשביליםהשאלה הרלוונטית והנפוצה שנשאלת  בימים בהם  דווקא  

ולא במספר בתי אב,  להשיב שאין השאלה במקומה נמדדת בהשפעתה על אנשים  תנועת הקיבוץ הדתי  , משום שאם 

חניכות שהצטרפו השבוע בחניכים ובתלמידות,  בתלמידים ואנו גאים ושמחים ב!  תלמידים מידי שנה  מאות  התשובה היא

ישיבת מעלה גלבוע, מדרשת עין הנצי"ב, מכינת צהלי, מדרשת רוני, מכינת רוח השדה, מדרשת  למוסדותינו:  

 . עד מאוד  חשוביקר והם בעיני מדד ו, נטע ומכינת יונתן 

את   כיתי לבקר ברבים מהמוסדות, להיכנס לבתי המדרש ולראותם הומים ותוססים, ולברךהשבוע ז  קטן שקיימתי  במסע

אליהם והבאות  הרוחניים   הבאים  והמנהיגות  המנהיגים  את  כולנו  בשם  להוקיר  ברצוני  טובה.  לימודים  שנת  בברכת 

תוכניות קיימות ופותחים והחברתיים המובילים שנה אחר שנה את המוסדות הללו, ובכל פעם מחדשים ומתחדשים, מרחיבים  

 תחזקנה ידיכם.ן! ותודה! –חדשות 

מעורבות חלק מחברי הקיבוצים ניכרת,    –   חלק מהנוף הקבוע של הטור השבועישהופך בימים אלו ל  –   פוליטי ובהיבט ה

לערב פוליטי גדול מיד במקביל  נערכים  כתנועה  חוגי בית ומפגשים בקיבוצינו, ואנו  הוזמנו להמפלגות כבר  נציגי  חלק מ

  סמנו את התאריך ביומניםשבו תינתן הזדמנות למגוון נציגי מפלגות לפגוש את חברי הקיבוצים פנים אל פנים.  אחרי החגים,  

   , ובואו לשמוע, להשמיע כדי שנשפיע!בבית שפירא, בארות יצחק   15:45-20:00בין השעות  19.10יום רביעי, כד בתשרי,   –

 שימת המשתתפים וסדר היום יישלחו בהקדם האפשרי לקיבוצים. פרטים נוספים עם ר
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שבועיים נכנס ב"ה את המזכירות המורחבת לישיבה שתוכננה מבעוד מועד. המזכירות כבעוד    –  לקראת ישיבת מזמו"ר

זום  המורחבת לא התכנסה פיזית מאז הקורונה, ונאלצה להסתפק בישיבות בזום. יש שיאמרו שבזכות המעבר לפורמט ה

, ולכן הוחלט לשלב בין אין תחליף למפגש פנים אל פניםברור לכולנו שצודקים. אבל  והם בהחלט  זכינו לנוכחות יפה,  

בפגישה המתוכננת, כשהשנה החדשה כבר ממתינה בפתח, באולם צוותא בבארות יצחק. נזכיר את .  השניים במהלך השנה

נשמע כמה דברי רוח לזכרם מפי חיים פרינס, חבר בארות יצחק,  האנשים היקרים שהלכו לעולמם מאז ישיבתנו האחרונה,  

 נדון במגוון סעיפים ונרים כוסית לחיים לקראת השנה החדשה. נשמח לפגוש בישיבה את כל נציגי הקיבוצים.  

 שבת שלום, שרה עברון וחברי המזכירות הפעילה 

 

 

  

 


